
  
  

  

Dagsorden skolebestyrelsesmøde   

Dato 18/9 2023 kl. 17.30-20.00  

Sted: Mødelokale Heerup  

Forplejning: Smørrebrød  

Deltagere: Malene Fischer Olsen, Erik Modin, Nadia Qureshi, Andreas Feltsen, Katja Ørskov 

Holmfred, Signe Vendelbo Sørensen.   

Dennis Kjærulf og Mikkel Pehn (medarbejderrepræsentanter). Elevrepræsentanter.  

Fraværende:   

Ledelsen: Jan Christensen, Hanne Garval  

Suppleanter:   

Ordstyrer: Andreas  

Dagsorden:  

Beslutningspunkt’   Godkendelse af referatet (5 min.) Referatet 

er godkendt.  

 Nyt fra elevrådet (10 min) 

 Der er intet nyt fra elevrådet.  

1. Orienteringspunkt/ punkt til drøftelse – Undervisningsmiljø-undersøgelse (45 min)  

Det er lovpligtigt, at denne undersøgelse skal ligge på skolens hjemmeside. Den skal genbesøges 

hvert 3. år. Forvaltningen kommer med udkast til rammen for undersøgelsen. Pædagogisk udvalg 

er gået i gang med drøftelse for indholdet. Elevrådet bør inddrages til denne undersøgelse.  

Skolebestyrelsen er enige i at inddrage data fra trivselsundersøgelsen.   

Orienteringspunkt/ punkt til drøftelse – Skolebestyrelsesvalg (15 min)  

 

Skolebestyrelsens medlemmer er på nuværende tidspunkt 6 personer. Ifølge lovgivningen skal der 

være 5-7 personer. Der behøver ikke være suppleanter.   

 



 

Det blev tidligere besluttet fra skolebestyrelsen, at der skal være skolevalg hvert andet år. Derfor 

skal der være valg i foråret 2024. Alle pladser er på valg. Vi skal have en repræsentant fra 

Kklasserne. Procesplanen for valget skal tages op i januar.   

 

  

  

Orienteringspunkt/ punkt til drøftelse Mobilpolitik. Opfølgning fra PU. (30 min)  

Vi er kommet rigtig godt fra start med de nye mobilregler, men der er en udfordring 

med eleverne fra 7.-9. klasse i det store frikvarter, idet eleverne er på gangene med 

mobilerne. Skolens pædagogiske udvalg ønsker, at reglerne bliver ændret til, at 

eleverne fra 7.-9. klasse kun må have mobilerne i egen klasse i det store frikvarter, 

og ellers skal den være i lommen. Skolebestyrelsen er enig i denne ændring og 

hermed vedtaget. Samtidig skal man lægge mobilen i lommen, når man ankommer 

til skolen.  

  

Tilretning af principper: Princip for fordeling af elever i kommende 0. klasse  

(Principper for fordeling af elever til kommende nulte klasse. (hvidovre.dk) (15 min)  
  

Der ønskes justeringer i principperne for fordelingen af kommende 0. klasser. Malene retter den til 

og kommer med et udkast til næste møde.   

Beslutningspunkt Nyt SKOK-medlem (5 min)  

Der har været tvivl om, hvem der fra skolebestyrelsen er medlem af SKOK. Det er Signe Vendelbo 

Sørensen, der er valgt til SKOK.   

  

Eventuelt  

Det er Lærernes Dag d. 5. oktober. Skolebestyrelsen skriver ud til forældrene og opfordre til fejring 

af læringens dag/personalets dag. Personalet bliver fejret med kage d. 4/10, hvor Nadia og Andeas 

fra skolebestyrelsen kommer forbi og siger et par ord.   

Punktet vedr. denne dato skal på som punkt til skolebestyrelsesmøde inden sommerferien.   

  

Følgende punkt tages op på kommende møde:  

  

https://frydenhoejskolen.hvidovre.dk/media/yzidregv/principper-for-fordeling-af-elever-til-kommende-0-klasse.pdf
https://frydenhoejskolen.hvidovre.dk/media/yzidregv/principper-for-fordeling-af-elever-til-kommende-0-klasse.pdf
https://frydenhoejskolen.hvidovre.dk/media/yzidregv/principper-for-fordeling-af-elever-til-kommende-0-klasse.pdf

